
 
 
 

Jaarverslag 2020 
 

 
Januari 
 
Vroeg in januari staat het eerste viertal van De Lauwerkrans, dit jaar bestaande uit Martien en Gert-Jan Heijkers, Tim Eerkens 
en Emiel Custers, voor een grote uitdaging. De tweede ronde van de NHB-beker, de Rayonronde, wordt verschoten. Locatie is 
dit jaar St. Willibrordus in Millheeze, waar Ell twee jaar geleden werd uitgeschakeld. 
 
Dit jaar was het niveau vanaf het begin af aan hoog, en wordt er echt als een team geschoten. Wanneer de ene schutter een 
iets minder pijl schiet, wordt dit snel goed gemaakt door de anderen. Nog voor dat alle wedstrijden zijn verschoten, is al 
duidelijk dat De Lauwerkrans een plaats bij de laatste twee niet meer kan ontgaan. Plaatsing voor de landelijke finale, op 
zondag 5 april, is een feit. 
 
Februari 
 
Het tweede viertal van de Lauwerkrans schiet tijdens de 7e Bondswedstrijd ronde de gouden finale van de Regio 
Teamcompetitie van poule 2. Het team, dat gedurende het jaar in verschillende samenstellingen aantreedt, wordt in de finale 
vertegenwoordigd door Henk Heijkers, Jan Custers, Stef Clerkx en Ruud Greijmans. Er wordt een 6-4 overwinning behaald op 
het viertal van de Batavieren Treffers uit Weert. Poule 2 wordt daarmee gewonnen door Ell, een mooie beker is het resultaat. 
 
Het eerste team verliest in poule 1 de strijd om het brons tegen het sterke viertal van de Vriendschap & Strijd uit Hunsel. 
 
In de officiële NHB 25m1p bondscompetitie worden de volgende resultaten behaald: 
Lauwerkrans Ell II – 3e plaats AB Klasse 
Ruud Greijmans – 3e plaats Recurve Klasse 5 
 
Ook indoor staan er dit jaar meer schutters aan de lijn. Jan Custers, Antoinette Heijkers en Ruud Greijmans schieten zes of 
meer indoors en mogen als team meedoen aan de Rayonkampioenschappen. Het team bereikt een 7e plaats in de B-klasse. 
 
Maart 
 
Donderdag 5 maart vindt de ALV plaats. De belangrijkste opmerkingen/beslissingen zijn als volgt; 

• Hertogtitel wordt vanaf 2020 over 50 pijlen verschoten 
• Hans Timmermans treedt af als bestuurder. Wij danken hem nogmaals voor zijn inzet als bestuurslid binnen onze 

vereniging. Hans was secretaris vanaf 2005 en heeft zo 15 jaar onze vereniging als secretaris vertegenwoordigd.  
• Martien stelt zichzelf verkiesbaar en wordt met 13 stemmen voor en 1 blanco gekozen 
• Gert-Jan Heijkers en Alfons Custers zijn periodiek aftredend en herkiesbaar. Beide worden met 14 stemmen voor en 0 

stemmen tegen herkozen. 
• Door het wegvallen van Hans, schuift Gert-Jan door naar de functie secretaris en neemt Martien als algemeen 

bestuurder deel binnen het bestuur. 
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Op vrijdag 6 maart organiseert de Lauwerkrans een open inloopavond. Leden van de Lauwerkrans staan klaar om 
geïnteresseerden alles uit te leggen over de handboogsport, de verschillende formats, verschillende bogen etc. 
Ongeveer 12 geïnteresseerden komen langs tijdens de inloopavond. Sommige schieten enkele pijlen, andere blijven de hele 
avond hangen en hebben de smaak te pakken. De activiteit wordt erg enthousiast ontvangen. 
 
Half maart: inmiddels is de hele wereld in de ban van het corona-virus. Via het NOC*NSF en de Nederlandse Handboog Bond 
wordt aan verenigingen het strenge advies gegeven om alle verenigingsactiviteiten te staken. Sociale contacten moeten, om 
de verspreiding van het virus te vertragen, zoveel mogelijk worden vermeden. Ook de Lauwerkrans neemt dit advies over en 
besluit het Koningsschieten – gepland voor 15 maart – voor onbepaalde tijd uit te stellen. Ook de horeca moet maatregelen 
treffen en tot minimaal 6 april de deuren gesloten houden. De Bachelorclub gaat op slot, er kan dus tijdelijk niet getraind 
worden. 
 
Dinsdag 24 maart is een zwarte dag in de geschiedenis van de Lauwerkrans. In de vroege ochtend op woensdag bereikt ons 
het droevige bericht dat René Custers, met 90 jaar het oudste lid van onze vereniging, ten gevolge van het coronavirus op 
dinsdag is overleden. René was 64 jaar lid van onze vereniging. Zoals Ruud Greijmans sprak “Markante man, die gaan we 
missen!”. Beter kon het niet gezegd worden denken wij.  
 
Ondertussen wordt er door verschillende leden thuis een trainingsbaantje in de tuin aangelegd. Gelukkig is het weer deze 
weken erg goed. 
In overleg met Peeters, gaat de papierinzameling door. Wel betekent dit dat er maar 2 personen op 1 wagen mogen staan. 
Gelukkig stuurt Peeters een tweede wagen mee en wordt er vlot papier opgehaald.  
Ook Joeri blijft niet stilzitten en wordt de “groene” tuin van Siem aangepakt, hier wordt een prachtige terras aangelegd.  
 
April 
 
De NHB-beker finale als mede onze koppelwedstrijd stonden deze maand op de planning maar door alle maatregelen kunnen 
deze helaas geen doorgang vinden. Door de onzekere situatie worden hier geen nieuwe datums voor gecommuniceerd. 
 
Zonder al teveel op de zaken vooruit te lopen en te speculeren wat er wel en niet zou mogen in de komende periode, lijkt het 
erop dat openstelling van de horeca en sportaccommodaties iets van de lange termijn zal zijn.  
 
Mei 
 
Volwassen zouden vanaf maandag 11 mei weer gebruik mogen maken van buitensport accommodaties. Concreet betekent dit, 
dat enkel het buitengedeelte van ons clublokaal in gebruik mag worden genomen. Leden reageren positief om hier ook 
daadwerkelijk gebruik van te gaan maken.  
 
De handen worden uit de mouwen gestoken en gezamenlijk wordt ervoor gezorgd dat voor diegene die zich netjes volgens de 
regels aanmelden op donderdagavond en zondagochtend weer getraind kan worden. Zondag 17 mei is het dan zover en kan er 
na een stilstand van 2 maandjes weer lekker getraind worden.  
 
Op donderdag 21 mei krijgt de lauwerkrans onverwacht bezoek van een ‘kolonie bijen’. Gelukkig wordt er snel een imker uit 
Grathem gebeld en kan er ongestoord verder gegaan worden met trainen.  
 
Juni 
 
Versoepeling maatregelen sport deels vervroegd naar 1 Juli.  
Het Kabinet heeft besloten dat sportscholen en sportkantines per 1 juli, onder voorwaarden, weer open mogen. Door het 
bestuur wordt besloten dat er maximaal 8 schutters op een training zouden mogen schieten. Zo om alle maatregelen in acht 
te blijven nemen.  
Inmiddels heeft Joeri flink doorgewerkt en is het nieuwe terras zowaar klaar.  
 
Helaas komt er in deze maand ook een mededeling van Stef Clerckx dat hij besloten heeft te stoppen met handboogschieten 
en zo ook geen lid meer zal blijven bij onze vereniging. Stef was ruim 13 jaar lid van de Lauwerkrans.   
 
 
 
 
 



Juli 
 
Kort na de afmelding van Stef, deelt Remko mede dat hij stopt met schieten. Helaas heeft hij het boogschieten als minder 
leuk ervaren dan vooraf gehoopt. Wel zal Remko zijn resterende datums van papier ophalen nog helpen, dit wordt zeer 
gewaardeerd. 
 
Om meer aanloop binnen onze vereniging te krijgen heeft Emiel het initiatief genomen om een beginnerscursus op te zetten. 
Leden reageren positief op het genomen initiatief en er wordt daad bij het woord gevoegd.  
 
Augustus 
 
De geprinte flyers voor de beginnerscursus worden in het volledige dorp rondgedeeld met als resultaat 5 aanmeldingen. Te 
weten; Joost, Bruce, Monique, Anne en Guille, de vriendin van Emiel, die in de maanden van de cursus op vakantie is in 
Nederland. 
 
September 
 
Het weekend van 18/20 september wordt het nieuwe seizoen geopend met de eerste bondswedstrijd te Budel. Team 1 en 2 
weten beide hun eerste onderlinge wedstrijd te winnen met 6-4.  
 
20 september wordt het Koningsschieten verschoten. Verdedigend kampioenen waren Martien, die opging voor zijn derde 
opeenvolgende titel (en daarmee ook de Keizerstitel) en Henk, die in 2019 de Hertog titel overtuigend opeiste. 
 
In tegenstelling tot eerdere edities, stond de strijd om beide titels dit jaar niet bol van de spanning. Al vanaf de eerste series 
nestelde Emiel - in de Koningsklasse - en Henk - bij de Hertogen - zich aan kop van het klassement. In het verdere verloop van 
de wedstrijd wisten zij zich langzaam los te maken van hun concurrenten, om zo een onoverbrugbare voorsprong op te 
bouwen. Een sterke comeback van Ruud Greijmans in de Hertogklasse kon daar geen verandering meer in brengen. 
 
Voor zowel Emiel (die 468 punten schoot) als Henk (428 punten) betekende dit de derde titel. Emiel werd eerder Koning in 
2010 en 2013, Henk won zijn eerste Hertog titel in 2010, zijn tweede zoals gezegd in 2019. 
Tijdens de prijsuitreiking werd Louis in het zonnetje gezet voor zijn 60-jarig lidmaatschap van de vereniging en de NHB. Hij 
ontving een mooie oorkonde en een gegraveerde spiegel. Nieuwkomer Jesse, die voor het eerst mee deed aan het 
Koningsschieten ontving een mooie prijs voor de winst in de ‘Zönjigmurre competitie” 
 
Oktober 
 
De Beginnerscursus gaat van start. Op maandagavond 12 oktober verzamelen de vijf cursisten zich voor een proefles. Als 6e 
deelnemer is ook Joeri iedere avond van de partijen. In de 8 weken die daarop volgen leren de nieuwelingen stapsgewijs alle 
facetten van de handboogsport. De cursus wordt als zeer leuk en leerzaam ervaren, iets waar de vereniging zeker mee door 
moet gaan. 
 
Wederom worden en verscherpte maatregelen aangekondigd. Horecavoorzieningen moeten gesloten blijven. Wel mogen we 
gebruik blijven maken van de baan. Joeri organiseert een koelkast zo dat er wel wat te drinken is, voor de dorstige schutters. 
Indoor en bondswedstijden worden geannuleerd op locatie en dienen op de eigen banen verschoten te worden. In het 
weekend van 22-25 oktober wordt de 2e bondswedstrijd van ook op ons eigen clublokaal verschoten.  
 
November en December 
 
Het zijn stille maanden op de club. De 3e en 4e bondswedstrijd worden op het eigen clublokaal verschoten. Halverwege 
december wordt er zelfs een volledige lockdown aangekondigd.  De Kersverschieting wordt opgeschort, bondswedstijden 
kunnen niet meer verschoten worden en de opstart georganiseerde verenigingstraining moet helaas uitgesteld worden. Een 
sombere afsluiting van het jaar 2020. Al is er wel een licht puntje te melden. Henk weet na 7 weken wachten op materiaal de 
baan te repareren. 
 
Ook de eerste maanden van 2021 lijken niet veel goeds te beloven voor de georganiseerde sport in Nederland. Als kleine 
handboogvereniging zit er helaas niets anders op dan dit even ‘uit te zitten’.  
 
Jaarverslag opgemaakt door Gert-Jan Heijkers en Emiel Custers 
 


